

## Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

11.01.2024 - CIIRC

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

**začátek zasedání: 18:19**

### **1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)**

#### **Program zasedání**

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Představení delegátů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 5 min.)
3. Diskuze s rektorem ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: 30 min.)
4. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
6. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)
7. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
8. Schválení výše čerpání Fondu prezidenta, telefony CEN a akce Novoroční bowling 2024 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)
9. Žádost o čerpání z Fondu projektů - Narozeniny SU ČVUT (vede: B. Goláňová, typ: hlasování, 10 min.)
10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

11. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Parlament je nahráván se souhlasem všech přítomných.

## **1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)**

### **Usnesení 2024-01-01:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského parlamentu konaného dne 11.01.2024 zasláného do konference Parlamentu dne 11.01.2024 v 18:20.

OHP: 15; 13:0:2 – Usnesení bylo přijato

## **2. Představení delegátů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 5 min.)**

\*kamarádi T. Petráška rozdávají Red bull

**M. Oravkin:** Jsem za klub čajovna, byl jsem zvolen jako mistr čaje. Náš klub se zabývá děláním dýmek a čaje. Toto je můj první rok v představenstvu a doufám, že se ještě hodně naučím a že to půjde dobře.

**M. Severa:** Já jsem v představenstvu FIT++ a vice prezident ISC/ESN. Zatím jsem byl tak nějak na všech parlamentech včetně Kladna. Doufám, že budu chodit dál, abysme mohli reagovat a vyjadřovat názor a věděli o co jde.

**A. Novák:** Ahoj, já jsem Aleš a jsem z eFDrivu. Náš klub měl v Kladně nejvyšší zastoupení.

**T. Petrášek:** Já jsem za Engineers Prague, hokej nehraju, ale v klubu jsem aktivní. Určitě se uvidíme a kdybyste chtěli lístky, tak se taky dá domluvit.

**T. Pokorný:** Začvutění děkuje, že nás chcete mít mezi vámi na pozici delegáta. Já jsem na druháku na FELu v klubu od loni a makám na desítce na strahově. Doufám, že se budeme dál účastnit.

**V. Fišer:** Děkujeme za zvolení. Za klub organizujeme výjezdy do zahraničí, což je náš primární úkol.

**T. Havel:** Ahoj, my jsme klub na FELu, kde se snažíme vytvářet hezké prostředí. Já jsem v klubu 2,5 roku.

**M. Vadlejch:** Ahoj, já jsem za SiliconHillu a nestihl jsem se zeptat ChatGPT, co vám mám říct, takže si zase sednu.

**K. Pilná:** Ahoj, já jsem předsedkyně za Podolí, kde pořádáme akce pro ubytované. Největší bude Mezi Bloky, kam doufám, že přijdete.

**D. Lysenko:** Jsem alkoholik a předseda klubu Buben. Působím jako delegát, protože jsem za sebe ještě nikoho nedosadil. Snažíme se rozjet Buben a dělat akce.

**K. D. Kopecký:** Jsem za klub na dejvické a sinkuleho koleje. Náš klub je menší než ostatní, ale když budeme něco pořádat, tak se určitě stavte.

**P. Guľa:** Ahoj, pracuju na FIT, jsem nově předseda na Hlávkově koleji, kde se snažíme, aby nepadal internet a oživit sociální život.

**M. Verbovský:** My jsme na Kladně, kde je fajn. Určitě se stavte někdy. Jinak zástupcem delegáta je teď suprový mladý klučina s černými kučeravými vlasy a jménem Lukáš Pavienský, kterého určitě uvidíte víc.

**J. Sláma:** Ahoj, já studuju na FELu robotiku. Aktuálně jsem zástupce za AS ČVUT. Teď proběhnou volby, tak uvidíme, jestli to bude platit i nadále.

**M. Jirmanová:** Ahoj, já jsem Maky a jsem prezidentka. Když budete něco potřebovat, tak se mi ozvěte.

### 3. Diskuze s rektorem ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: 30 min.)

**M. Jirmanová:** Ráda bych představila pana rektora, kterého všichni určitě znáte. Co se z vaší strany na ČVUT děje vůči studentům?

**V. Petráček:** Tak prvně bych chtěl popřát vše nejlepší do nového roku. Dnes bych se chtěl věnovat především bezpečnosti. Chtěl bych říci, co se bude dít do budoucna a jak nás tragédie z 21.12. ovlivní. Naštěstí u nás nebylo nutné řešit žádný alarm.

20 minut po incidentu jsme byli v kontaktu s rektorkou UK, které jsme nabízeli pomoc.

Začali jsme se zabývat tím, co je možné a co je třeba vyřešit, abychom se cítili co možná nejbezpečněji.

Měli jsme schůzi s policií a ministerstvem ohledně okamžitých opatření.

Je třeba mít rychlý informační systém a zařídit i SMS bránu. Postup případného poplachu by byl, že kdyby nastal poplach na jedné budově, tak poplach zazní všude. Chtěl bych poprosit, kdybyste viděli někoho s psychickými problémy, abyste se pokusili pomoci, ať už s CIPS, nebo jiným způsobem. V tomto případě bohužel toto nebylo možné, protože se jedná o případ za hranicí představitelnosti. Určitě se o tom bude ještě jednat. Jeden z výstupů pracovní skupiny na ministerstvu je školení pro vedoucí pracovníky fakult, jak se chovat v případě útoku. S bezpečnostním ředitelem připravíme cvičení. S URNou se dá domluvit přehlídková akce, aby měli lidé představu, jak taková akce vypadá. V únoru budeme nejspíše něco takového připravovat.

Děláme vše pro uklidnění situace. Proti takovému útoku se nedá dělat moc opatření. Na technické univerzitě rámy, hlídání zavazadel a takové věci moc nedávají smysl. Když přijdou nějaké doporučené opatření, tak je budeme samozřejmě implementovat. Je třeba být teď více bdělí, protože je hodně lidí, kteří se chlubí, že incident budou replikovat. Asi bychom se měli propojit do rychlého informačního stromu ať už SMS nebo WhatsApp. Máme kontakt na kontrolu měkkých cílů na policii, kde se doladují hrozby. V tuto chvíli je důležité tragédii přijmout a zklidnit se, aby kolem ní nevznikala hysterie. Je důležité být v klidu i v takto těžké chvíli.

Co jsem slyšel o tom, co dokázala policie, která do 15 minut dokázala vyřešit situaci, aniž by věděla do čeho jde, tak to bylo dobré. Kritika policie není dle mého názoru na místě.

Stoupá počet lidí, kteří mají podle EuroStudent nějaké psychické problémy. 2019 to bylo 7%, v roce 2022 už 14% a na středních školách je to ke 30%. Je třeba vytvářet prostředí pro minimalizaci těchto problémů. To byla ta méně veselá část na začátku.

Škola - vy jste se dostali do zkuškového, tak to máte dobré. My předkládáme metodiku v rekordním čase, už v lednu. Děláme strategii v rámci deseti let a míříme na top 50 škol v oborech, které děláme. Neprojeví se to hned, ale do těch 10 let by mohla naše škola být úplně někde jinde, pro ty, kteří teď nastupují. Privátní kapitál má konečně zájem na podpoře škol, tak toho chceme využít. Jedná se o neadiabatickou změnu. Snažíme se nebýt tak závislí na státních penězích, zvláště když je válka, protože nebyly historicky stabilní. Kdo máte pocit, že byste chtěli pomoc s armádou jako záloha. Budu psát těmto zájemcům, protože rozjždíme velkou spolupráci s armádou k pomoci k obranyschopnosti státu. Myslím, že je to důležité, protože svět vypadá, že bude potřeba mít technologickou a intelektuální převahu, abychom si udrželi, jak žijeme. To taky nebylo moc veselé. Bude rektorský den v rámci kterého budou dračí lodě a festival MeziBloky. Máme další kolo našeho konzorcia eurotech financované. Budeme zvyšovat nové nabídky. Daří se udělat mezinárodní katalog. Tak to jen tak na závěr úvodu.

**K. Pilná:** Děkuji za úvod, chtěla bych se zeptat v jakém stádiu je memorandum SU a s tím i rámcová smlouva.

**V. Petráček:** V rámci Vánoc ustoupilo memorandum do pozadí, nestihl jsem to zpracovat. Chtěl bych aby došlo k diskuzi mezi vámi a akademickým senátem. Mám pocit, že tam chybí komunikace. Chtěl bych, aby se ke mně dostalo něco už zpracované na základě této diskuze. Chtěl bych abysme se k tomu dostali v dohledné době. V tuto chvíli jste nám dali body, které byste si přáli a ty body mají různý dopad a různé vlivy. Zkuste si sednout senát s SU, aby to dávalo smysl.

**K. Pilná:** Děkuji, chtěla jsem se ještě zeptat na výhled na rok 2024 ČVUT. Bavíme se o změně vysokoškolského zákona například.

**V. Petráček:** Proběhne změna financování doktorských stipendií. Dříve býval koeficient C podle počtu hlav doktorandů, což nově tak nebude. Dávali jsme dohromady nějaký koeficient, který bere v potaz nejen počet, ale i úspěšnost studia. 70% jsou historické počty doktorandů, 10% je úspěšnost studia, 5% úspěšnost studia standardní doba studia+1 rok a 5% DKRVO.

Od příštího září by měla novela vstoupit v platnost, takže budeme dělat ještě 2 metodiky, abychom se dostali k tomu, kde bude ten zákon. Budeme narůstat v A+K i v DKRVO, ale není to tak, jak by ten systém potřeboval dlouhodobě. S důchodovou situací a zbrojní situací to nevidím dobře. Musíme hledat zdroje jinde.

**M. Verbovský:** Jsou nějaké nápady jak dosáhnout těch top 50 v oborech do 10 let?

**V. Petráček:** V tuto chvíli píšu strategii, ke které se dostaneme tak za pár týdnů až 2 měsíce. Je tam větší internacionalizace, větší rozprostření např. v jiných zemích. Propojení s eurotechem, s investorskými partnery a další kroky k propojení se společností. Určitě budeme dělat více tzv. mikrocertifikátů pro firmy a zaměstnance např. při změně zaměstnání jako součást celoživotního vzdělávání.

**K. D. Kopecký:** Přemýšlíte o zvýšení přísnosti při přijímacích zkouškách pro zvýšení úspěšnosti studentů?

**V. Petráček:** Podle mě vyhazovat lidi u přijímacích zkoušek není správně. Je dobré, aby měli pomoc od studentů, kteří tam už jsou, aby se to mohli doučit. Chceme zachytit talenty, kteří na to mají, ne je vyhazovat u přijímací zkoušky, protože měli zrovna špatný den. Je dobré mít nějaký vstupní filtr, ale také možnost pro studenty se chytit během prvního i druhého semestru. U některých náročnějších fakult bude ta přechodovost na jiné fakulty a školy samozřejmě větší, například u Jaderky. Tito studenti se pak musí přefiltrovat někam jinam.

**V. Petráš:** Jakým způsobem se stavíte k názoru, že by technická vysoká škola měla připravovat studenty do praxe?

**V. Petráček:** V mé představě to tak není. Naše škola nedělá průmyslové programy. Není to to hlavní. Nabízíme toto pro specializované zaměření. Nechceme připravovat studenty na jedno zaměstnání. Chceme držet výzkumný směr. Nenecháme si diktovat od firem jakého absolventa bychom měli vychovat.

Proton: Protože jste říkal, že chcete propojení s průmyslem, tak jestli to nejde proti sobě.

**V. Petráček:** Nejde. Myslí si to někteří lidé z průmyslu, ale tak to není. Lidem, kteří mají peníze je třeba vysvětlit, co náš výzkum špičkový dělá a proč se do toho vyplatí investovat, především do celých kateder, nebo profesorů. Tak je to správně. Mělo by se to probudit v té společnosti, aby firmy nepřemýšleli nad druhem absolventů, jaké máme vychovat, ale nad tím, co může přinést náš výzkum.

**Proton:** Jak to je s vrácením talentů zpět na fakultu.

**V. Petráček:** Je to jeden z našich cílů. Některé fakulty to tak mají, ale celkově to tak moc není. Nyní jsme integrovali alumni oddělení do rektorátu s nějakou aplikací a nějakou insentivou, aby se nám ti absolventi vraceli. Vzhledem k GDPR nemůžeme ty lidi otravovat, takže se snažíme vytvořit prostředí tak, aby se lidé vraceli. Fundraising od bývalých studentů u nás není zdaleka tak silný, jako v zahraničí. Na fakultách, které mají možnost zachování kontaktů na absolventy to funguje líp a chceme toto propagovat na celou univerzitu. Lidé u nás na to nejsou zvyklí.

**S. Lepič:** Vy jste tu zmiňoval spolupráci s armádou. Neměli bychom si nejdříve zamést před vlastním prahem? Já byl v Estonsku a co se týče kyberbezpečnosti, tak jsou na tom úplně jinde. V rámci kyberbezpečnosti tam interesují i studenty například a ukazují jim, jak se to dělá. Nejvíce zmiňované po útoku na FJFI bylo, že nejsou peníze a že je to dělané na kolena. Proč tomu tak je? Já to vidím i na FIT, že kvalita kyberbezpečnosti spíše upadá, což pro tuto fakultu speciálně je vyloženě tristní.

**V. Petráček:** Nově přišel nový bezpečnostní tým, za kterého se to hodně zlepšilo. Jestli jste sledovali, tak jsme minulý rok koupili sledovací nástroj a objednali vnější útok. Naštěstí ten útok na Jaderce šel do běžícího bezpečnostního systému a tak se to podařilo zastavit. Ten útok nebyl jen na FJFI, ale zastavovalo se to po těch serverech. Máme identifikované díry ve strukturách a je nakoupené vybavení za 20M korun pro fakulty, aby si ty díry zalepily. Je fakt, že ten systém je heterogenní a je děravý, ale snažíme se to zlepšovat. Toto se nikdy nedá udělat dokonale, protože dokonale by to bylo za nekonečnou cenu. Za 20 let máme strategii, jak se to vyvíjelo. Tento balík udržujeme z větší části VIC a máme 2 fakulty, které to umí a ty si to řeší hlavně samy. Aby se to udělalo tak, že by bylo jednotné řešení, tak to je věc, která je náročná nejen technologicky, ale i

psychologicky. Počítám, že to bude tak za 2-3 roky a můj nástupce s tím bude mít co dělat. Do IT celkově teče kolem 250 M korun, nikdo mi nevysvětlí, že to je efektivní, ale není možné to vyřešit hned. Při pořádném řešení by se mohlo ušetřit i 100 M ročně, kdyby se to udělalo pořádně. Máte pravdu, že je to tristní. Je to i tím, že spousta fakult má odborníky, kteří si naprogramují vlastní VPN například. Těchto VPN zůstalo spoustu otevřených. Máme nového ředitele VIC, který se bude muset s fakultami domluvit na některých funkcích a službách, které třeba běží zbytečně, kterých je spousta.

**S. Lepič:** Proč se neinvestuje víc do lidí, než do řešení. Proč se neinvestuje do expertů. Ti lidé, kteří tam jsou rozhodně nejsou experti a ani to sami o sobě netvrdí.

**V. Petráček:** Já neznám fakultní prostředí do hloubky osobně. Některé fakulty mají hodně zaměstnanců IT a nic se tam neděje. Některé si vyvíjí vlastní bezpečnostní opatření např FEL a FIT. Jak vysvětlit tak heterogennímu systému, že by to měli sjednotit je velice složité. Nyní se investovalo 20 M do hardwaru, což bylo nutné minimum. Koho přijmou na fakultách je bohužel na nich. To jsou problémy dvoustupňového řízení.

**K. D. Kopecký:** Děkuji za téma. Já jsem 20.12. byl na Vokáčově přednášce na FJFI, která byla velmi zajímavá. Mimo jiné zmínil, že jejich rozpočet na Jaderce na IT je 200 000 ze 250 M korun. To není tristní, to je prakticky neexistující.

**V. Petráček:** Tato otázka je spíše na pana děkana.

**K. D. Kopecký:** Pan děkan se v tomto směru nevyjadřoval pozitivně. Pokud to nechce řešit, tak kdo to řešit bude?

**V. Petráček:** Toto si budou muset fakulty řešit bohužel samy. Každá fakulta to má nastavené vlastní metodikou. Já jim mohu dát doporučení, ale nemohu je do toho nutit. Budu vydávat příkazy rektora ohledně bezpečnosti, které si budou muset fakulty implementovat.



**K. D. Kopecký:** Z diskuze, co proběhla, bych rád zopakoval, že být na FJFI není dobrá situace, tak nikde jinde to není o moc lepší. Víím o službě na jedné z fakult, která má 3 roky veřejně známé a napadnutelné chyby.

**V. Petráček:** Slýchám o tomto hodně. Přecházíme na cloudové maily, což by mohlo pomoci. Problém je v té heterogenitě toho systému. Když jsem viděl známku auditu, tak souhlasím s tím, co říkáte. Je to problém a musí se řešit.

**J. Sláma:** Toto je problém akademické sféry celé ČR. Mísí se tu autonomie fakult a centrálního řízení. Centrální řízení vždy omezuje autonomii fakult a je to ožehavé téma. Fakulty jsou podfinancované jako celek. Za dva roky bude muset ČVUT doplácet 60–70 mil. korun na platy doktorandů. Dále budeme muset zvyšovat platové fondy, aby neměli doktorandi větší peníze než kmenoví zaměstnanci. Toto se řeší s ministerstvem, protože je obecně problém podfinancování celého vysokého školství v ČR. Nespokojenost fakult se službami VIC vede k snížení rozpočtů na tyto služby, což vytváří smyčku, která vede k podhodnocení kyberbezpečnosti na těchto fakultách.

**K. D. Kopecký:** Moje pointa byla, abychom si uvědomili, že tato debata je důležitá.

\*probíhá diskuze o kyberbezpečnosti

**V. Petráček:** Nezapomínejte zálohovat na fyzicky oddělitelné disky.

#### 4. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

**Silicon Hill** (M. Vadlejch): Snažili jsme se dokončit podpisy smluv v listopadu. Některým budou chodit emaily, někteří se nedostavili, tak to napravte. Řešíme problémy s fixními nákladama a fakturami v lednu, protože není schválený rozpočet, takže se bude asi muset svolat mimořádně představenstvo. Původně jsem měl bod, kde byl prodej solária, ale po diskuzi s účetní jsme zjistili, že EČ není potřeba. Čekají nás doplňovací volby na zástupce bloku 11. Nové představenstvo tedy začíná v novém roce nekompletní. Zároveň hledáme dalšího předsedu, abychom ho mohli zaučit. Kdyby někdo měl nějaké nápady, tak nám dejte vědět.

**Pod-O-Lee** (K. Pilná): Aktuálně jsme všichni ve zkuškovém období, takže se nic moc neděje. Měli jsme inventuru, dále řešíme nějaké legislativní věci. Máme schůzi PR, kde proběhne plánování akcí na další semestr. Proběhla výměna oken na 5. patrech bloků A a B a řezání stromů. Po zkuškovém toho snad bude víc.

**Buben** (D. Lysenko): My zkuškovém trpíme ještě víc. Prváci nejsou úplně připraveni, že bude zkuškové, takže nefungují v klubu. My řešíme legislativu a stanovy. Naše největší novinka je první objednávka do posilovny, která vyšla vyšší, než jsme čekali. SUZ vyhodil pracovníky, se kterými jsme počítali, takže se to prodlouží zase. Silvestr byl super.

**Masařka** (): Nikdo není přítomen.

**Sincoolka** (K. D. Kopecký): Je zkuškové, takže nikdo nemá moc čas se ničím zabývat. Upgradujeme infrastrukturu. Nové 40Gbit síťovky do našich serverů jsme koupili. Příští týden plánujeme zasedání představenstva a budou nové volby do představenstva. Nové věci už bude řešit další představenstvo.

**Hlávkova kolej** (P. Guľa): Přežíváme, máme nové představenstvo. Přemýšlíme nad novém elipsoidu do posilovny. Řešíme nájmy a to je vše.

**Orlík** (): Nikdo není přítomen.

**Fakultní klub BION** (M. Verbovský): U nás se nic nového neděje. Dává se dohromady nové představenstvo. Budeme mít DOD (Den otevřených dveří), tak kdyby se chtěl někdo přidat, tak v Kladně.

**AVC ČVUT** (A. Coufová): Vyměnila se nám většina orgů, máme nového předsedu a místopředsedy.

**eFDrive** (B. Goláňová): My jsme měli krásný Vánoční večírek.

**BEST** (V. Fišer): U nás se od poslední nic neudálo.

**FIT++** (M. Severa): Máme vyhlášené volby. Včera byla debata. Máme 8 kandidátů na 5 postů. Proběhly FIT Vánoce, kterých se zúčastnilo cca 100 lidí a chystáme orientáček.

**ISC** (T. Hung Le): Máme nové vedení a nový tým. Připravujeme teambuilding pro aktivní členy. Pár členů se rozhodlo obnovit bar pod Masarykovou kolejí, která bude otevírat 9.2.2023. Kdo má zájem, určitě přijďte.

**STOH** (): Nikdo není přítomen.

**Klub Čajovna** (M. Oravkin): U nás se vyměnilo představenstvo a zjišťujeme, jak fungujeme. Máme pár problémů kvůli FSP.

**+/-FEL** (T. Havel): U nás se dělaly Vánoce klubu. Proběhly volby, obměnili jsme představenstvo. Jsme ve zkouškovém útlumu.

**zaČVUTění** (T. Pokorný): Měli jsme Vánoční večírek a běží PR kampaň a přihlašování na winter edition v posledním týdnu zkouškového, kam zbývá posledních pár míst. Největší problém je vymyslet, kam budeme jezdit lyžovat.

**GALIBI** (P. Král): U nás se nic většího nedělo.

**IAESTE** (): Nikdo není přítomen.

**Engineers Prague** (T. Petrášek): My máme teď pauzu, jedno utkání jsme měli minulý týden proti Americkému týmu, který jsme porazili 17:0, což bylo fajn. Jinak další utkání budou až v únoru. Akce mají kapacitu 800 lidí, tak se přijďte podívat.

**ESC** (F. Smolek):

Měli jsme menší teambuilding před vánoci.

**Křesťanský klub** (R. Kittrell): Ahoj, já jsem nově v představenstvu. Za poslední dva roky jsme klub vzkřísili, což je největší zázrak. Měli jsme Vánoční večírek a i nový rok jsme spolu slavili.

## 5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

**J. Sláma:** Co se týče senátu tak moc novinek není, od prosincového zasedání se moc nezměnilo. Bude se na konci ledna měnit předsednictvo, poté se možná bude měnit zástupce v senátu SU.

Proběhlo zasedání studentské komory rady vysokých škol. Předsedou se stal Michal Farník z ČVUT.

Budeme projednávat témata jako je psychologická pomoc studentům.

Včera byl vybrán nový kvestor ČVUT, takže rámcová smlouva bude pravděpodobně řešena s ním.

**M. Verbovský:** Řešíte IT bezpečnost?

**J. Sláma:** Ano. Řešíme fyzickou i IT bezpečnost.

## 6. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

**M. Jirmanová:** Centrála bude o jednoho člena chudší. Jiří Novotný se rozhodl rezignovat. Další informace přijde mailem.

**Š. Tichý:** Probíhá odevzdávání hlášení o stavu klubu. Zároveň s tím běží odevzdávání odvodů. Zároveň se do 15.1. budou vyhlašovat provozní náklady na sekretářku. To se týká kolejních klubů. Od neděle nebudu tři týdny fungovat, resp. budu fungovat v omezeném režimu. Když to bude akutní tak pište mail.

**A. Novák:** Příští týden 16.1. bude HR schůzka. Prosím HR zástupce klubů aby přišli. Bude to v Pivní jistotě. Sedneme si k tomu u piva a bude to formou networkingu plus probereme výstupy z minulé schůze.

20.3. Proběhnou další meziklubovky, s největší pravděpodobností to proběhne na Podolí, což si teď chci veřejně dohodnout s Katkou. Je to v kalendáři. Meziklubovky budou na styl soutěže Masterchef. Téma je pořád stejné a to je jedna Baba, se kterou jste se mohli seznámit v prvních hrách.

**B. Goláňová:** 16.3. bude ples. Kdyby s tím chtěl někdo pomoci tak budeme rádi. Ples proběhne v respiriu ve 4. patře v CIIRC-u.

**O. Váňa:** Spoustu toho už bylo řečeno. Bude bowling se SUzem, bude to 2.2. na bowlingu v kampusu. Všechny akce jsou umístěny v kalendáři s názvem SU akce, do kterého má každý klub jeden přístup. Z kalendáře se to rozšíří do aplikace čvutakem jsi jednou. Google kalendář slouží od toho abyste propagovali akce na které chcete aby přišli lidi.

Čeká nás opět jaro. Letos bude hodně festivalů. Rozhodilo se to tak aby se nestalo že budou dva festivaly v jeden den.

Pokud děláte nějakou akci a chtěli byste na ně zdravotníka, tak dejte vědět počítáme i se seznamováký.

Co se týče festivalů tak tam máme zajištěné FSP na zdravotníky a hasiče.

**V. Pekárek:** Dá se ten kalendář odebírat?

**O. Váňa:** Ano, můžete mi napsat a já vám dám přístup, ale ne na editaci. Pokud chcete akce jen vidět tak si můžete stáhnout tu aplikaci.

**V. Pekárek:** Do kalendáře koukám každý den, ale nebudu otevírat apku abych viděl kdy jsou akce.

**O. Váňa:** V té aplikaci toho bude víc. Budou tam i menzy, rozvrhy atd.

**K. D. Kopecký:** Na co mám nasměrovat naše PR?

**O. Váňa:** V projektech na stránkách SU je to jako ČJJ.

**M. Verbovský:** Brzy se potkáme (asi v týdnu před začátkem semestru) s PRkama a budeme si povídat o tom co nás čeká.

**M. Jirmanová:** Připomínám řešitelům FSP že do 15.1. se musí odevzdat závěrečné zprávy.

**K. Pilná:** Shrnuli byste spolupráci s armádou? My teď řešíme festival a to info potřebujeme.

**O. Váňa:** Spolupráce s armádou není na takové úrovni. Toho člověka bombarduji telefonáty. Kdybych dal kontakt na něj dál tak se bojím že by ho zahltilo tolik telefonátů že by ze spolupráce nic nebylo. Příští týden by mi měl odpovědět jestli bude diesel agregát. Bylo to předem domluveno na 3 akce Mezibloky, strojárna a ještě jedna.

**K. Pilná:** My k tomu máme otázky, které potřebujeme zodpovězené před vyplněním ekonomické činnosti.

**O. Váňa:** Oni pokaždé když něco poskytnou tak chtějí být přítomni na akci. Na minulé akci si přivezli vlastní pivo které na akci prodávali, ale mohou toho dělat víc, ale to už je na individuální domluvu. Raději teď čekám než mi potvrdí že na vaše akce může jít a pak vám předám kontakt.

**K. Pilná:** Dostali jsme informaci o nějaké spolupráci s Johnny service, můžeme dostat více informací? Protože do PAR nic nešlo.

**Š. Tichý:** Bavili jsme se o tom že bychom je oslovili hromadně a mohli bychom mít množstevní slevu.

**K. Pilná:** Tam je problém, že když nastane nějaký problém na jednom festivalu, tak oni mohou odmítnout další festival, který budeme pořádat v rámci SU ČVUT.

## 7. Schválení zápisů (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

\*Probíhá řešení posledních dvou komentářů v zápisu

### Usnesení 2024-01-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského parlamentu konaného dne 12.12.2023, který byl zaslán do konference Parlamentu dne 11.01.2024 v 20:40.

OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení bylo přijato

## 8. Schválení výše čerpání Fondu prezidenta, telefony CEN a akce Novoroční bowling 2024 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

**M. Jirmanová:** Jedná se o položky z centrálnického rozpočtu, který ještě nemůžeme představit, protože není hotový. Z fondu prezidenta se platí i domény a je dobré, aby to bylo schválené už teď.

**K. Pilná:** Na minulém parlamentu jsme žádali o správnou tabulku rozpočtu, která se k nám nedostala. Proč tedy to neproběhlo? Čekali jsme to co nejdřív.

**Š. Tichý:** Toto neproběhlo, protože jsme se nepochopili. Nebylo v plánu to dávat. Chtěli jsme to dát do celkového rozpočtu, který se bude řešit na příštím parlamentu. V tuto chvíli je toto potřeba schválit, protože když se to nezaplatí, tak budou větší problémy.

**M. Vadlejch:** Nám třeba, když se toto neschválí, tak se zruší 2FA na mobilech, protože jsou placený z tohoto fondu.

**K. Pilná:** Dobrý, já jen chci říct, že jsem něco čekala z minulého parlamentu a nebylo to.

**Usnesení 2024-01-03:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Fond prezidenta pro rok 2024 ve výši 50 000 Kč, telefonní tarify pro CEN ve výši 8 000 Kč a čerpání na akci Novoroční bowling do výše 6 000 Kč.

OHP: 14; 7:0:7 → Usnesení nebylo přijato, pokračuje diskuze

**K. D. Kopecký:** To jak jste to prezentovali v ne detailní tabulce, tak vyznělo, že to nechcete prezentovat tyhle přehledy parlamentu.

**Š. Tichý:** My jsme řešili s Pavlchem z kontrolní komise, že to nebylo dostatečný. Na Vánočním večírku jsem mu pak ještě dával info, co jsem se dozvěděl od účetní ohledně těch plateb DPH.

**K. Pilná:** Chtěla bych říct, že ty body byly zaslány do parlamentu na poslední chvíli před 48h lhůtou. Zase řešíme nějaké finance, ke kterým nejsou podklady.

**Š. Tichý:** My ty podklady nemáme. Než se vyřeší rozpočet, tak je potřeba tohle zaplatit.

**R. Selvek:** Neřešil bych, že když se to pošle dříve než 48 hodin dopředu, tak to není na poslední chvíli.

**K. Pilná:** Je pravda, že to není po formální stránce špatně, jen že se to plánovalo 14 dní předem a tohle se tam dopisovalo až 2 dny předem.

**M. Jirmanová:** Já mám tabulku před sebou a z fondu Prezidenta bylo minulý rok vyčerpáno přes 47 000 Kč. Braly se z toho finance na tisk, finance na květinu na pietní akce, občerstvení na parlament atd.



**K. Pilná:** Za mě je tam důležitý, že delegáti neví, na co jsou ty finance, což ukázalo i to předchozí hlasování.

**M. Verbovský:** Já jsem řešil s kluky něco vzadu, tak se chci omluvit, že jsem hlasoval zmatečně.

**K. Pilná:** Málokdo ví, k čemu se ty finance využívají a chtěli bysme to nějak i ospravedlnit svým členům, proč jsme toto schvalovali.

\*Probíhá prezentace tabulky čerpání Fondu prezidenta

#### **Usnesení 2024-01-04:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Fond prezidenta pro rok 2024 ve výši 50 000 Kč, telefonní tarify pro CEN ve výši 8 000 Kč a čerpání na akci Novoroční bowling do výše 6 000 Kč.

OHP: 14; 11:0:3 → Usnesení bylo přijato

### **9. Žádost o čerpání z Fondu projektů - Narozeniny SU ČVUT (vede: B.**

#### **Goláňová, typ: hlasování, 10 min.)**

\*Probíhají formální úpravy dokumentu

#### **Usnesení 2024-01-05:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z Fondu projektů ve výši 25 000 Kč pro účely akce Narozeniny SU ČVUT zaslané do parlamentu dne 11.1.2024 v 21:20.

OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení bylo přijato

## 10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

**M. Jirmanová:** V únoru budeme mít schůzku s právníky, která se bude jednat o současné smlouvě a proč ji nelze prodlužovat.

**J. Čapek:** Já jsem nepochopil pana Rektora. Vy jste tedy představili nějaký svůj wishlist za centrálu?

**M. Jirmanová:** My jsme předložili nějaké své podmínky, abychom byli na stejné vlně a abychom se nerozcházel. Jednalo se o obecné podmínky. S AS ČVUT se chceme domlouvat na konkrétních věcech. Co je memorandum je na obecné úrovni, které upřesňuje náš vztah s ČVUT jako spřátelených organizací.

**Š. Tichý:** My se snažíme teď uhánět právní oddělení ohledně toho memoranda, abychom měli nějaký přehled na čem to stojí.

**M. Jirmanová:** Jedná se především o síťové části. To memorandum je první krok k podepsání té rámcové smlouvy ke spokojenosti všech stran.

## 11. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

**M. Jirmanová:** Dali jsme dohromady nějaké body, které chceme probrat. Termíny na další Parlamenty:

- 8. 2. 2024 Horská (eFDrive)
- 12. 3. 2024 TBD...
- 17. 4. 2024
- 21. 5. 2024
- 26. 6. 2024

Vše od 18:00

**M. Jirmanová:** Co se týče té bezpečnosti. Procházel spoustu zpráv během toho útoku a spoustu lidí se nechalo unést dezinformacemi. Ráda bych zmínila, abyste v těchto chvílích zachovali racionální myšlení a nepodléhali dezinformacím.

*M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 21:39*



## Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

11.01.2024 - Rektorát ČVUT

PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	Markéta Jirmanová	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	MARTIN VADLECHA	
Pod-O-Lee	Kateřina Pilná	
Buben	Demys Lysenko	
Masařka		
Sincoolka	KAREL D. KOPECKÝ	
Hlávkova kolej	Peter Galí	
Orlík		
Fakultní klub BION	Michal Verbovský	
Zájmové a externí kluby		
za ČVUTěni	Tomáš Pokorný	
Engineers Prague	Tim Pecařič	
Klub Čajovna	Martin Orákim	
<del>Křesťanský klub</del> <sup>BEST</sup>	Václav Fišer	
+/+ FEL	Tomáš Havel	
eFDrive	Aleš Novák	
FIT++	Matěj Severa	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT	JAKUB SLÁMA	



## Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

11.01.2024 - Rektorát ČVUT

### PREZENČNÍ LISTINA – HOSTÉ

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
CEN	Štěpán Tichý	Tichý
zaČVUTěm'	Katerina Polanská	Polanská
ČAJOVNA	Martin Oravský	Oravský
+/-FEL	Jan Čapek	Čapek
klub čajovna	Václav Lepič	Lepič
KŘEST	Richard Kittrell	Kittrell
KŘEST	Daniel Králík	Králík
GALIBI	PAVEL KRÁL	Král
GALIBI	Daniel Msallam	Msallam
SH	VIT PEKÁREK	Pekárek
SM	Michal Kochman	Kochman
CEN	PAVEL MAŠINA	Mašina
IKK SU	Robert Seluck	Seluck
PK SU	OLGA VAFROVÁ	Vafrová
AVC ČVUT	AGÁTA COUFLOVÁ	Couflová
AVC ČVUT	JAKUB CHARVÁT	Charvát
AVC ČVUT	VLADIMÍR PROYON PETRÁŠ	Proyon
eFDrive	JAN VACEK	Vacek
eFDrive	ADAM HLUBUČEK	Hlubuček
FIT ++	MATĚJ ŠIROKÝ	Široký

